
 

 

HKEX INFORMATION SERVICES LIMITED 
(A wholly-owned member of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited Group) 

 

31 October 2017 By Email 

Our Ref: MDD/17/1403 

 

To: Licensed Information Vendors  

 

“HKEX Market Data Conference 2017” on 7 December 2017 in Shanghai, China 

We are pleased to invite you to the “HKEX Market Data Conference 2017” which will be held in Grand Hyatt 

Shanghai on 7 December 2017.  This half-day conference will include presentations on the latest HKEX 

market data arrangement and product development.   

Details of the Conference are as follows: 

Venue: Grand Ballroom, Grand Hyatt Shanghai 

Jin Mao Tower, 88 Century Avenue, Pudong, Shanghai 

Time: 8:30 – 14:00 

Programme: 8:30 – 9:00 Registration 

9:00 – 12:45 Presentations by HKEX and 

Information Vendors representatives, 

Award Presentation Ceremony 

12:45 – 14:00 Lunch 

 

Exhibition Booths will also be available to Information Vendors free of charge. Seats and Exhibition Booths 

are limited and will be offered on a first come, first served basis.  

To enroll in the conference, please register via the following link  

(Each participant is required to complete a registration form separately):  

https://www.hkex.com.hk/eng/org/Form.asp?Q=&FormType=R&GroupCode=MARKETDATA&EvtCode=171

207SEMINAR 

 

To apply for the exhibition booth, please complete and return attached reservation form. Please note that we 

only accept one booth reservation per company. 

 

We look forward to seeing you in the conference.  Should there be any queries, please send questions to 

MarketData@hkex.com.hk.  

 

 

Yours sincerely, 

 
Winnie Sin 

Senior Vice President 

Data Licensing & Marketing, Market Data  

Markets Division 

 
Enclosure – HKEX Market Data Conference 2017 Booth Reservation Form 
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香港交易所资讯服务有限公司 
(香港交易及结算所有限公司集团全资附属成员机构) 

 

2017 年 10 月 31 日 经电邮发送 

参考编号: MDD/17/1403 

 

致尊敬的持牌信息商： 

 

2017 年 12 月 7 日举办「2017 香港交易所市场数据论坛」 

一年一度的香港交易所市场数据论坛即将召开， 香港交易及结算所有限公司（“港交所”）将于 2017 年 12 月
7 日（星期四）上午在上海金茂君悦大酒店举办「2017 香港交易所市场数据论坛」。本次论坛除了分享香港交
易所在市场数据方面及其他内地业务的最新动态之外，也邀请了信息商代表进行主题演讲。 

 

论坛安排如下： 

地点： 上海金茂君悦大酒店宴会厅 

上海市浦东新区世纪大道 88 号金茂大厦 

时间： 8:30 - 14:00 

日程： 8:30 - 9:00 登记入场 

9:00 - 12:45 港交所及信息商代表演讲、颁奖典礼 

12:45 - 14:00 午餐 

 

我们诚邀 贵司派员参加本年度的市场数据论坛。我所将在会议场地免费提供宣传展位给信息商。座位及展位
数量有限，先到先得。 

 

有意参会者，请于以下网址登记 (每位参会代表必须单独填写一份报名表格): 
https://www.hkex.com.hk/chi/org/Form_c.asp?Q=&FormType=R&GroupCode=MARKETDATA&EvtCode=1

71207SEMINAR 

 
如贵司有兴趣预订会议展位，请填写附件预订表预订展位，请注意，每家公司只能预订一个展位。 
 

如阁下有任何问题, 请发送电子邮件至 MarketData@hkex.com.hk。   

 

 

顺颂商祺 

 

市场科 市场数据部 

数据授权及推广 高级副总裁  

冼韻妮 谨启 

 

附件 :  「2017 香港交易所市场数据论坛」会议展位预订表 
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